



**MALYSIAN SOCIETY OF
AGRICULTURAL AND FOOD ENGINEERS**
Est. 1982

SPECTRUM

MSAE



ERAT SEPAKAT MEMBINA LEGASI KEJURUTERAAN PERTANIAN

SEBARAN UNTUK AHLI SAHAJA

TERBITAN : 01/2020

SELAMAT MENYAMBUT TAHUN BARU 2020

Exco MSAE 2019/2021 mengucapkan selamat tahun baru 2020. Semoga tahun ini memberi lebih kecemerlangan kepada semua ahli MSAE (Gambar1).



Gambar 1: Ucapan tahun baru dari Exco MSAE 2019/2021

TANDATANGAN MoU ANTARA MSAE DAN ISAE

Pada 7 Januari 2020, MSAE telah mengadakan satu Perjanjian Persefahaman (MOU) dengan *Indian Society Of Agricultural Engineers* (ISAE) bagi mengembangkan lagi jalinan hubungan antara Persatuan Jurutera Pertanian di peringkat antarabangsa. Majlis memeterai tandatangan MoU ini diadakan di Hyatt Regency, Pune, India (Gambar 2) yang dihadiri Presiden MSAE dan Dr. Siti Hajar Ariffin, yang merupakan Setiausaha Eksekutif MSAE.



Gambar 2: Majlis memeterai MoU antara MSAE dan ISAE

PRESIDEN MSAE MENJADI PEMBENTANG UCAPTAMA PADA 54th ANNUAL CONVENTION OF INDIAN SOCIETY OF AGRICULTURAL ENGINEERS (ISAE)

Pada 7 hingga 9 Januari 2020 yang lalu, Presiden MSAE telah menghadiri *Convention of Indian Society of Agricultural Engineers* (ISAE) dan menjadi pembentang ucap tama di *54th Annual Convention of Indian Society of Agricultural Engineers* (ISAE) yang berlangsung di Pune, India (Gambar 3).



Gambar 3: Presiden MSAE menjadi pembentang ucap tama dalam konvenyen yang dianjurkan oleh ISAE.

KUNJUNGAN HORMAT MSAE KEPADA KETUA PENGARAH JABATAN PERTANIAN MALAYSIA

Pada 31 Januari 2020 yang lalu, Exco MSAE telah membuat kunjungan hormat dan menganugerahkan keahlian kehormat kepada YBhg. Tuan Haji Mohd Nasir bin Warris, Ketua Pengarah Jabatan Pertanian Malaysia. Beliau telah memberikan kerjasama yang sangat baik sepanjang penubuhan MSAE. Kunjungan ini adalah bertujuan untuk menerangkan misi, visi dan objektif persatuan serta memperkenalkan Exco baru MSAE Sesi 2019/2021 kepada beliau. Antara Exco yang turut hadir ialah Presiden MSAE, Ir. Dr Mohammad Effendy Ya'acob dan Ir. Mohd Fazly Mail (Gambar 4).

